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Protokół Nr XXXVIII/22 

z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy   

w dniu 18 lutego 2022 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji Rady Miejskiej.  

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

6. Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Łobżenica  

za 2021 rok.  

7. Informacja Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał i interpelacji radnych 

oraz o wydanych zarządzeniach w II półroczu 2021 roku.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 

rok.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla przewodniczących organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu 

Gminy Łobżenica na dofinansowanie wymiany kotłów niskosprawnych  

na niskoemisyjne źródła ciepła.  
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13. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Województwa Wielkopolskiego zadania  

w zakresie zarządzania publiczną drogą wojewódzką nr 242 na terenie miasta 

Łobżenica.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Osłonowego Gminy Łobżenica  

na rok 2022 – „Korpus Wsparcia Seniorów”.  

15. Podjęcie uchwały zmieniającej Statut Gminy Łobżenica.   

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy na 2022 rok.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2022 rok.  

19. Przedłożenie planów pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji 

Oświaty i Polityki Społecznej oraz Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2022 rok. 

20. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy  

za 2021 rok.  

21. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy za 2021 rok.  

22. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji 

Oświaty i Polityki Społecznej oraz Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2021 rok. 

23. Interpelacje, zapytania radnych. 

24. Wolne głosy i wnioski. 

25. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

O godzinie 14:10 otworzył XXXVIII sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy w kadencji 2018-

2023. Poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk.  

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce 

przetwarzanie danych osobowych osób uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich 
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wizerunku, barwy głosu i innych danych ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek 

informacyjny wobec tych osób spełniany jest poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku 

informacyjnego na drzwiach wejściowych do sali, w której odbywają się obrady sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się również w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zapoznanie się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz mieszkańców oglądających transmisję z obrad. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka oraz radca prawny Katarzyna Paczyńska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Następnie poinformował, że  

w dzisiejszych obradach uczestniczy czternastu radnych. Powiedział, że Rada jest władna 

podejmować uchwały. 

Radny nieobecny: Ryszard Biniak. 

 

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 1-5 do protokołu.   

 

Ad. 2 Porządek obrad 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali drogą elektroniczną porządek obrad dzisiejszej sesji. 

Poinformował o wniosku Komisji Oświaty i Polityki Społecznej o wycofanie z porządku 

obrad punktu dwunastego dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Łobżenica na dofinansowanie wymiany kotłów 

niskosprawnych na niskoemisyjne źródła ciepła. 

Powiedział, że Komisja Budżetu „propozycję tej uchwały zaakceptowała, czyli za tym jest, 

żeby to pozostało w dzisiejszym programie, porządku obrad, tak jak i Komisja Komunalna”. 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja oznajmił, że podda pod głosowanie wniosek Komisji 

Oświaty. Kontynuował: „Komisja wnioskuje o wycofanie. Czyli radni jeśli chcą, żeby 

pozostało w porządku, tak jak ja zaproponowałem, to muszą odrzucić ten wniosek. A mówię 

to dlatego, (…) żeśmy sobie pewne rzeczy powyjaśniali. Gdy wycofamy go z porządku obrad 

i postaramy się, czy wypracujemy jakieś inne stanowisko to ta uchwała musi znów nabrać 
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całych tych prac, obiegu tego wszystkiego i to trochę potrwa i to może być kwiecień albo maj. 

(…) Uważamy, że możemy go zostawić i normalnie pracować tak jak był porządek obrad”. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie porządku 

obrad. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Powiedział: „Chciałem złożyć wniosek przeciwny, bo chodziło o to, żeby nie było tak, że 

ludzie dostaną jakieś pieniążki dopiero kwiecień, maj, czerwiec, lipiec może, bo zanim ta 

procedura cała ruszy. (…) Przeciwny bym był zmienianiu tej naszej uchwały poprzedniej. 

Tak jak na komisji rozmawialiśmy. Uważaliśmy, że ona już jest dobra, ta co jest i nie ma co 

ulepszać”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „O sposobie, o tym co tam jest, możemy dyskutować przy uchwale. Teraz mówimy 

o porządku obrad i jeśli ja poddam pod głosowanie najpierw ten wniosek, który złożyła 

Komisja Polityki Społecznej i jeśli go wycofamy, odrzucimy ten wniosek to będzie porządek 

ten, który był zaproponowany przeze mnie”. Poinformował: „Radni jeśli radni chcą to co 

kolega mówił tutaj to muszą ten wniosek odrzucić”. Dodał: „Komisja wnioskuje o wycofanie 

i ja ten wniosek poddaję pod głosowanie Komisji Oświatowej. Jeśli zagłosujecie za to znaczy 

z porządku będzie wycofany”. 

Następnie Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poddał pod głosowanie wycofanie z porządku 

obrad sesji punktu dwunastego dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Łobżenica na dofinansowanie wymiany kotłów 

niskosprawnych na niskoemisyjne źródła ciepła. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 4 głosami „za”, 8 głosami „przeciw” 

oraz 2 głosami „wstrzymującymi się”, nie przyjęła powyższej zmiany porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy są jeszcze inne propozycje do programu sesji. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że będziemy pracowali zgodnie z przygotowanym porządkiem obrad. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radni chcieliby zabrać głos w kwestii protokołu z sesji w dniu 29 grudnia 2021 r.  

Wobec braku uwag zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

z XXXVII sesji w dniu 29 grudnia 2021 r. 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu z sesji w dniu 22 grudnia 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

z XXXVI sesji w dniu 22 grudnia 2021 r. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie Pana Burmistrza. Następnie otworzył 

dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poruszył kwestię zbiórki folii i innych odpadów rolniczych. Zapytał: „Chciałbym się 

dowiedzieć na jakich warunkach ? Czy Gmina wystąpiła o dotację ? Czy mamy już jakieś 

prognozy ? Jak będzie to w ogóle wyglądało ?” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Udzielił głosu Panu Burmistrzowi. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że została podpisana umowa z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska. 

Oznajmił, że otrzymaliśmy 115 tys. zł, „czyli 500 zł jest dopłaty”. Powiedział: „Mamy 

rozeznanie rynku. Z tego rozeznania wynika średnio 748 zł od tony, czyli wynikałoby z tego, 

że 280 zł rolnik by musiał dopłacić. Jesteśmy na etapie ogłaszania już naboru wniosków  

i teraz bym prosił o współpracę, żebyśmy znaleźli odbiorcę, który najlepiej żeby się zmieścił 

w 500 zł. To by było idealnie”.  

Pan Burmistrz kontynuował: „Jesteśmy przygotowani na te 230 ton z tych deklaracji 

pierwszych. Zobaczymy ile będzie wniosków, ale żeby tego tematu nie spalić to jeżeli macie, 

znacie, wiecie, bo wiemy ile żeśmy się natrudzili tutaj, żeby ten temat załatwić. Pieniądze są  

z Narodowego Funduszu, ale żeby teraz znaleźć odbiorcę”. Dodał, że rolnicy otrzymają 

stosowną informację. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Powiedział: „Myślę, że w tych tonach na pewno się zmieścimy”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że „będziemy robili wszystko, żeby rolnikom pomóc”.  

W związku z brakiem innych uwag Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i przeszedł do 

realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący przeszedł do realizacji następnego punktu. 
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Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 6 Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Łobżenica  

za 2021 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali materiał i mogli się z nim zapoznać. Udzielił głosu Panu 

Przewodniczącemu Mariuszowi Wiśniewskiemu. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że jak co roku otrzymujemy wykaz średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

każdym poziomie awansu zawodowego. Powiedział: „Średnie naszych nauczycieli są 

powyżej tych ustawowych średnich krajowych. W związku z tym Gmina nie jest narażona na 

tzw. jednorazowy dodatek wyrównawczy. Czyli jest to zjawisko korzystne, że nie trzeba 

dopłacać”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Łobżenica za 2021 rok stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 7 Informacja Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał i interpelacji 

radnych oraz o wydanych zarządzeniach w II półroczu 2021 roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zamknął dyskusję. 

 

Informacja Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał i interpelacji radnych oraz  

o wydanych zarządzeniach w II półroczu 2021 roku stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że temat był omawiany na komisjach przez Panią Skarbnik. Zapytał, czy ktoś 

z radnych chciałby zabrać głos. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się ze zmianami  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Powiedział, że uwzględniają one uwagi Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. Kontynuował: „Chodziło o korektę długu i inne zmiany, które powinny 

tam zaistnieć”. Dodał, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2022-2034. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVIII/336/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034, która stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
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Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 

rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że materiał był omawiany na komisjach przez Panią Skarbnik. Zapytał, czy 

ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że zapisy uchwały budżetowej zostały dostosowane do interpretacji Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. Powiedział, że proponowane zmiany dotyczą dochodów i wydatków 

budżetowych. Dodał, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie opiniuje 

przedłożony projekt. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmian 

uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVIII/337/22 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 

rok, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla przewodniczących organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „Tak jak Państwo Radni na pewno pamiętają, w ubiegłym roku kiedy 

głosowaliśmy nad zmianą uchwał, wynagrodzenia dla Państwa Radnych, dla Pana 

Burmistrza, (…) mówiłem już, że w późniejszym czasie również będzie trzeba podjąć 

uchwałę w sprawie wynagrodzenia dla sołtysów. I to dzisiaj ma miejsce. Po rozmowie  

z Panem Burmistrzem, Panią Skarbnik taki punkt do porządku obrad został wprowadzony”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że otrzymał pismo sołtysów o zajęcie się tą 

sprawą. Powiedział: „Państwo Radni wypracowali stanowisko na komisjach. Na wszystkich 
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trzech komisjach było to omawiane i dzisiaj już finalizujemy i będziemy podejmować 

uchwałę”. 

Następnie Pan Przewodniczący Antoni Kapeja otworzył dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla 

przewodniczących organu wykonawczego jednostki pomocniczej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVIII/338/22 w sprawie ustalenia diet dla przewodniczących organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Ogłosił pięciominutową przerwę w obradach. 

 

Po wznowieniu obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział: „Ze względu na błąd, który popełniłem tutaj w głosowaniu, nie tak miałem 

nacisnąć, dokonamy reasumpcji głosowania i później wrócimy do uchwały, z powrotem do 

rozstrzygnięcia tej uchwały”. 

Następnie zarządził głosowanie w sprawie reasumpcji głosowania dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie ustalenia diet dla przewodniczących organu wykonawczego jednostki 

pomocniczej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, opowiedziała się za 

reasumpcją. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla przewodniczących 

organu wykonawczego jednostki pomocniczej. Poinformował, że sołtysi nie biorą udziału  

w głosowaniu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVIII/338/22 w sprawie ustalenia diet dla przewodniczących organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

W głosowaniu nie brali udziału radni, którzy pełnią również funkcję sołtysa:  

- Wiesław Bodetko,  

- Antoni Kapeja,  

- Krzysztof Matejek,  

- Edmund Szcześniak. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że temat został szczegółowy omówiony na posiedzeniu Komisji Komunalnej. 

Następnie otworzył dyskusję.  

 

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVIII/339/22 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica, 

która stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
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Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej  

z budżetu Gminy Łobżenica na dofinansowanie wymiany kotłów niskosprawnych  

na niskoemisyjne źródła ciepła 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił: „My się z tą uchwałą zapoznajemy jako projektem w momencie, kiedy ona już jest 

po pełnym cyklu uzgodnień i wymaganych opinii”. Zasugerował, aby uchwały, które 

określają pewne warunki lub kryteria, trafiały do Rady jako projekty jeszcze przed wysłaniem 

do organów opiniujących. Powiedział, że Komisja Budżetu ma wówczas możliwość 

wystosowania własnej opinii, zgłoszenia uwag i wprowadzenia zmian. 

Pan Przewodniczący Edward Starszak kontynuował: „Tak jak nas tutaj poinstruowano, że 

nawet zmiana jednego czy dwóch słów wymaga kolejnego procesu uzgodnieniowego”. 

Oznajmił: „Na przyszłość powinniśmy się wcześniej z takimi przepisami zapoznawać, zanim 

to pójdzie w kierunku oficjalnego opiniowania i wtedy każdy z radnych” lub właściwa 

komisja będą mogli zgłosić swoje uwagi przed wysłaniem do zaopiniowania. Dodał, że 

dokonanie zmian w uchwale bez wymaganych opinii mogłoby zostać uznane za działanie 

bezprawne.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie określenia 

zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Łobżenica na dofinansowanie wymiany 

kotłów niskosprawnych na niskoemisyjne źródła ciepła. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVIII/340/22 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu 

Gminy Łobżenica na dofinansowanie wymiany kotłów niskosprawnych na 

niskoemisyjne źródła ciepła, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
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Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Województwa Wielkopolskiego zadania  

w zakresie zarządzania publiczną drogą wojewódzką nr 242 na terenie miasta 

Łobżenica  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVIII/341/22 w sprawie przejęcia od Województwa Wielkopolskiego zadania  

w zakresie zarządzania publiczną drogą wojewódzką nr 242 na terenie miasta 

Łobżenica, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Osłonowego Gminy Łobżenica  

na rok 2022 – „Korpus Wsparcia Seniorów”  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że temat był omawiany na Komisjach Rady. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Osłonowego 

Gminy Łobżenica na rok 2022 – „Korpus Wsparcia Seniorów”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVIII/342/22 w sprawie przyjęcia „Programu Osłonowego Gminy Łobżenica  

na rok 2022 – „Korpus Wsparcia Seniorów”, która stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu.  
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Ad. 15 Podjęcie uchwały zmieniającej Statut Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że została powołana komisja doraźna, która zajmowała się zmianą Statutu 

Gminy. Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Adama Tadycha. 

 

Przewodniczący Doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Łobżenicy Adam 

Tadych 

Oznajmił, że odbyły się dwa posiedzenia Komisji Statutowej, na których zajęliśmy się analizą 

uchwały wprowadzającej zmiany do Statutu Gminy Łobżenica. Powiedział, że zmiany te 

polegają na wprowadzeniu zapisów o możliwości składania przez młodzieżową radę gminy 

oraz gminną radę seniorów wniosków o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej. Statut Gminy 

Łobżenica został poszerzony o tryb zgłaszania powyższych wniosków. Dodał, że Komisja 

Statutowa rekomenduje przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały zmieniającej Statut Gminy 

Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVIII/343/22 zmieniającą Statut Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Andrzeja Dziamarę. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie uznała petycję za 

niezasadną. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 2 głosami 

„wstrzymujących się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVIII/344/22 w sprawie rozpatrzenia petycji, która stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu.  

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy na 2022 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali materiał. Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zabrali głosu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zamknął dyskusję. Następnie zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVIII/345/22 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy na 2022 rok, która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2022 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad.  

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie ww. 

uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVIII/346/22 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2022 rok, która stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 19 Przedłożenie planów pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji 

Oświaty i Polityki Społecznej oraz Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2022 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że radni mogli zapoznać się z planami pracy komisji. Zapytał, czy ktoś chciałby 

zabrać głos w kwestii planu pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że radni otrzymali plan pracy Komisji Oświaty i Polityki Społecznej. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Powiedział, że plan pracy jest dokumentem otwartym. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie planu pracy Komisji Rolnictwa  

i Infrastruktury Komunalnej. 

 

Nie zostały wniesione uwagi. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że będziemy pracowali zgodnie z przygotowanymi planami, które zostały przez 

poszczególne komisje przedłożone. 

 

Plany pracy komisji stanowią załączniki nr 22-24 do protokołu. 

 

Ad. 20 Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy za 

2021 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że radni otrzymali materiał. Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zamknął dyskusję. 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy za 2021 rok 

stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad. 21 Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy za 2021 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Przeszedł do realizacji następnego punktu. 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

za 2021 rok stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
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Ad. 22 Sprawozdania z działalności Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji 

Oświaty i Polityki Społecznej oraz Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy za 2021 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poruszył kwestię sprawozdania z działalności Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy są pytania do sprawozdania z działalności Komisji Oświaty i Polityki 

Społecznej. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii sprawozdania z działalności 

Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej. 

 

Nie zostały wniesione uwagi. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Plany pracy komisji stanowią załączniki nr 27-29 do protokołu. 

 

Ad. 23 Interpelacje, zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęła interpelacja radnego Adama Tadycha, 

która została przekazana Panu Burmistrzowi. Następnie otworzył dyskusję. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, czy w związku z interpelacją radnego Adama Tadycha zostały podjęte działania  

w celu poprawy sytuacji w parku miejskim.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że znaliśmy temat. Poinformował, że zostało wystosowane pismo do policji. 

Powiedział: „W parku jest naprawdę ordnung. W ogóle młodzież nie przesiaduje. Nie wiem 

jak to załatwili, ale musieli chyba znaleźć tych najważniejszych prowodyrów”. Dodał: 

„Naprawdę wieczorem, ja tam kilka razy nieraz jestem, żeby przejechać, zobaczyć, jest 

spokój. Zobaczymy na jak długo. Ale też prosiłem pracowników, żeby na tą mapę zagrożeń  

i wtedy policja ma obowiązek te miejsca monitorować”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem innych uwag przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku 

obrad. 

 

Ad. 24 Wolne głosy i wnioski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zwrócił uwagę na pogarszający się stan dróg wiejskich. Powiedział: „Jakie mamy środki (...), 

żeby na wiosnę z tym uporać się ?” 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Znam każdą drogę gminną w jakim jest stanie na dzień dzisiejszy i nie ma 

właściwie problemu przejezdności, Największy problem jest Kunowo-Kruszki. (...) 

Podjęliśmy już też kilka działań równiarkowych na Kolonii. Jesteśmy w takim stanie dróg 

gruntowych, że nie ma problemu z wyjazdem, ale jest problem z jakością czy komfortem 

jazdy, ponieważ się porobiły muldy, porobiły się dziury. (...) Jest kilka takich odcinków, 

gdzie się ciężko jedzie, ale już była równiarka w tych miejscach”.  

Pan Burmistrz oznajmił, że przetarg na kruszywo nie został rozstrzygnięty, ponieważ 

zaproponowane oferty są zbyt wysokie. Powiedział, że w niedługim czasie zostanie ogłoszony 
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kolejny przetarg. Poinformował o chęci szybkiego rozpoczęcia naprawy dróg. Zwrócił uwagę 

na poprawę stanu dróg gruntowych w ciągu ostatnich kilku lat. 

Burmistrz Łobżenicy zaproponował, aby pozyskać środki z Funduszu Gruntów Rolnych na 

odcinek drogi w sołectwie Witrogoszcz. Dodał: „Dużo dróg jest w dobrym stanie, można 

jeździć. Jak tylko warunki pogodowe pozwolą to ruszamy na drogi”. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko  

Zwrócił uwagę na zły stan dróg powiatowych na terenie gminy Łobżenica. Zapytał:  

„Jak wygląda w przyszłości droga wojewódzka 242 z Luchowa do Dźwierszna ? Kruszy się, 

czy w ogóle kiedyś Województwo ma zamiar to zrobić ?” 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Odpowiedział, że Gmina wystąpi z pismem do Wielkopolskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Poznaniu w sprawie położenia nowej nakładki asfaltowej na drodze 

wojewódzkiej nr 242 na odcinku z Luchowa do Dźwierszna.  

Kontynuował: „Odcinkami jest to łatane, przed Izdebkami. Wiemy jak ta droga wygląda, ale 

szczerze widziałem drogi wojewódzkie w dużo gorszym stanie, co nie oznacza, że nie mamy 

walczyć o swoją drogę. Na pewno będzie kontynuowany i skończony chodnik w Dźwiersznie 

w tym roku. Miałem takie zapewnienie od Pana Radnego Jarosława Maciejewskiego”.  

Pan Burmistrz poinformował, że zgłaszał Panu Dyrektorowi Bąkowi powalone drzewa przy 

drogach powiatowych po ostatniej wichurze - w okolicach Witrogoszczy-Osada, 

Witrogoszczy, Dźwierszna. Dodał, że na razie nie zostały one uprzątnięte. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zwrócił uwagę na to, że ubytki w nawierzchni dróg przyczyniają się do uszkodzenia 

pojazdów. Zasugerował, aby Pan Burmistrz zwrócił się do Powiatowego Zarządu Dróg w Pile 

z prośbą o natychmiastową interwencję w sprawie dziur na drogach powiatowych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że Powiatowy Zarząd Dróg w Pile działa już na terenie gminy Łobżenica. Dodał, że 

kilka dni temu były „klejone” dziury na drodze powiatowej prowadzącej z Walentynowa  

w kierunku Złotowa.  
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że „musi być sucho, żeby można było łatać, to jest taki warunek”. Powiedział: 

„Najgorszy problem jest z (...)  bieżącym utrzymaniem, że tu nikt nie przyjeżdża, tu nikt nic 

nie robi. My na tych drogach robić nie możemy, a nieraz niewiele trzeba, żeby droga na 

dwudziestu metrach nie poleciała. I tak to wygląda. Ja mogę dzwonić, interweniować i to jest 

wszystko. Skupiamy się na naszych drogach, a tu tylko interweniujemy i tylko taką moc 

sprawczą mamy”. Poinformował: „Wiem, że łatają już na Walentynowie”. Dodał: „Może to 

pójdzie w tym roku inaczej. Miejmy taką nadzieję. Wierzcie mi Państwo. Nie musicie mi tego 

mówić. Ja to wszystko wiem”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy Pan Burmistrz posiada informacje na temat nakładek asfaltowych na drogach 

powiatowych znajdujących się na terenie gminy Łobżenica. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Przygotowywana jest dokumentacja na ul. Raczkowskiego. Wiem, że Powiat chce 

z nami rozmawiać odnośnie, bo chcieliśmy to połączyć z oświetleniem do Górki. (...) Oni 

muszą zrobić dokumentację wyłącznie na swój koszt jeżeli chodzi o oświetlenie i to wiem od 

Pana Przewodniczącego Rady”. 

Powiedział: „Na pewno ma być zrobiona nakładka do Piesna. Trochę byłem zaskoczony, że 

ma być robiona nakładka do Wiktorówka, ponieważ uważam, że w dużo gorszym stanie są 

drogi w drugiej części naszej gminy”. Poinformował: „Aneks został zrobiony. Została 

przedłużona umowa na miesiące wiosenne - z Trzebonia do Liszkowa i to na pewno”. 

Pan Burmistrz zwrócił uwagę na tragiczny stan drogi powiatowej z Dźwierszna Małego do 

Witrogoszczy. Stwierdził, że jest to ważniejsze zadanie niż odcinek do Wiktorówka. 

Oznajmił: „Ale jak mi Pan Przewodniczący Rady powiedział, że komunikacyjnie jest 

ważniejszy dla Powiatu”. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że Powiat składa wniosek na drogi do Polskiego Ładu. 

Dodał: „Rozmawiam za każdym razem i moje priorytety są jasne. Ciągle mówię Witrogoszcz-

Dźwierszno, Piesno. To są najgorsze odcinki dróg i Topola-Ferdynandowo-Dębno”. 
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Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesława Sikorska 

Dostrzegła potrzebę utworzenia straży miejskiej. Powiedziała, że mieszkańcy nie 

przestrzegają zasad. Stwierdziła, że „pracownik gminy nie ma żadnego narzędzia, żeby 

egzekwować jakiekolwiek porządki”. Poinformowała, że w pobliżu miejsca jej zamieszkania 

„to się zrobiło składowisko odpadów”. Zwróciła uwagę na wałęsające się psy. Dodała, że 

„policja jest bezradna”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Uważam niezmiennie, że te wszystkie sprawy o których my mówimy, sprawy 

psów, porządku, to o czym Pani Radna mówi, to wszystko leży w kompetencji policji i gdyby 

była taka wola ze strony policji to te sprawy byłyby załatwione i uważam, że nie potrzeba 

tutaj straży miejskiej. Jeżeli Rada wyjdzie z takim wnioskiem, możemy to rozważać”. 

Wyraził wątpliwości, czy stać nas na powołanie straży miejskiej.  

Pan Burmistrz kontynuował: „My tej straży nigdy nie mieliśmy. Próbowaliśmy rozwiązać to 

poprzez skorzystanie ze straży miejskiej czy w Sadkach. Może jeszcze raz rozważyć coś 

takiego. Uważam, że tylko osoby z zewnątrz są w stanie tu porządek zrobić. Nikt stąd nie 

zrobi tu porządku. Mówię z doświadczenia”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że za miesiąc w posiedzeniu Komisji Komunalnej będzie uczestniczył 

przedstawiciel policji. Na posiedzeniu poruszone zostaną tematy ładu i porządku.  

Poruszył temat policji. Powiedział: „Myślę też, że nie ma jej za dużo i oni mają też inne 

sprawy, a teraz z tym covidem, z tym wszystkim, te kontrole, objazdy. Tylko by trzeba ich 

wyczulić to co my zauważamy, na co ludzie zgłaszają problemy, żeby się przyjrzeli tym 

sprawom”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak  

Powiedział, że Miejski Zakład Usług Komunalnych ze Złotowa nie odbiera odpadów 

segregowanych z posesji radnego, tłumacząc się złym stanem drogi. Poprosił Pana Burmistrza  

o interwencję w tej sprawie.  
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Ad. 25 Zakończenie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:21 zakończył obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

/-/ Łukasz Sobieszczyk       /-/ Antoni Kapeja 


